
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

 

Protokół nr XIV/2019 

XIV Sesja w dniu 21 sierpnia 2019  

Obrady rozpoczęto 21 sierpnia 2019 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:49 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Czternaste posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 21 sierpnia 2019 roku o godz. 10:00 

otworzył Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi guorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

 Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy  - Adam Kopis, 

- Sekretarz Gminy  - Małgorzata Gąszczak, 

- Skarbnik Gminy  -  Alina Brząkała, 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -  

Tomasz  Jerczyński, 

- inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- informatyk – Przemysław Mrózek,          

oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do 

niniejszego  protokołu. 



2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1.      Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2.      Przyjęcie porządku obrad. 

3.      Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4.      Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5.      Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6.      Podjęcie uchwał w sprawie: 

1)   uznania skargi na działalność organu wykonawczego – Wójta Gminy Łęka 

Opatowska za bezzasadną, 

2)    zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok, 

3)    zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 

2019-2039r., 

4)    powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników, 

5)    zasięgnięcia od Wielkopolskiego Komendanta Wojewódzkiego Policji  

w Poznaniu informacji o kandydacie na ławnika.   

7.      Informacja Wójta Gminy Łęka Opatowska o podjętych zarządzeniach w sprawie 

gospodarowania nieruchomościami. 

8.      Interpelacje i zapytania radnych. 

9.      Wolne wnioski i informacje. 

10.  Zakończenie obrad XIV Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec braku uwag, porządek obrad poddano pod głosowanie.   

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Jan Bartosik, Katarzyna Szczepańska 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z XIII sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 

wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu 

lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym 

Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

Idąc dalej poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Jan Bartosik, Katarzyna Szczepańska 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Zanim Przewodniczący Rady przystąpił do omówienia informacji o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym oddał głos Panu Rafałowi Kaczmarzykowi – 

pracownikowi Szkoły Podstawowej w Siemianicach, który serdecznie zaprosił na uroczystość 

nadania imienia w/w placówce w dniu 26.09.2019 r. 

Idąc dalej głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach  

w okresie międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Zgodnie z paragrafem 32 ust.1 Statutu Gminy Łęka Opatowska Wójt złożył sprawozdanie za 

okres od  17.07.2019 r. do 21.08.2019 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) uznania skargi na działalność organu wykonawczego – Wójta Gminy Łęka 

Opatowska za bezzasadną, 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Ł. Olbrych, który 

przedstawił złożoną skargę na działanie organu wykonawczego  i odczytał stanowisko 

Komisji, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XIV/79/2019 w sprawie uznania 

skargi na działalność organu wykonawczego – Wójta Gminy Łęka Opatowska za 

bezzasadną,  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Jan Bartosik, Katarzyna Szczepańska 

 

2) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok, 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – P. Alina Brząkała, która przedstawiła zmiany budżetu gminy 

na 2019 rok, które stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XIV/80/2019 w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Jan Bartosik, Katarzyna Szczepańska 

 

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019-

2039r., 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – P. Alina Brząkała, która przedstawiła zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019-2039 r., które stanowią załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XIV/81/2019 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019-2039 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Jan Bartosik, Katarzyna Szczepańska 

 

4) powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników, 

 

Głos zabrała Sekretarz Gminy, która wyjaśniła, iż zadaniem rady gminy w myśl 

obowiązujących przepisów art. 160 § 1 ustawy z dnia 27 lipca 2001r. Prawo o ustroju sądów 

powszechnych jest wybór ławników sądowych. 

Obowiązkiem Rady Gminy przed przystąpieniem do wyborów ławników jest powołanie 

zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na ławników. Wybory ławników na kadencję 

2020-2023 muszą być przeprowadzone najpóźniej w październiku br. Aby Rada Gminy mogła 

dokonać czynności wyboru zgodnie z obowiązującymi przepisami koniecznym jest powołanie 

zespołu ds. zaopiniowania zgłoszonych kandydatów, w szczególności w zakresie spełnienia 

przez nich wymogów określonych w ustawie. 

Następnie Przewodniczący Rady spytał czy do zespołu może być powołana osoba spoza Rady 

? 

Sekretarz Gminy odpowiedziała – tak. 

Idąc dalej zaproponowano niżej wymieniony skład zespołu: 

1. Małgorzata Gąszczak – Przewodnicząca  

2. Łukasz Olbrych – z-ca 

3. Michał Jerczyński – członek 

4. Sławomir Kasprzak – członek 

5. Emilia Poprawa – członek   

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XIV/82/2019 w sprawie uznania 

skargi na działalność organu wykonawczego – Wójta Gminy Łęka Opatowska za 

bezzasadną  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Jan Bartosik, Katarzyna Szczepańska 



5) zasięgnięcia od Wielkopolskiego Komendanta Wojewódzkiego Policji w Poznaniu 

informacji o kandydacie na ławnika. 

Głos zabrała Sekretarz Gminy, która wyjaśniła, iż w związku z przeprowadzanym wyborem 

ławników sądowych na kadencje 2020-2023 do Rady Gminy Łęka Opatowska wpłynęło 

zgłoszenie jednego kandydata - Danuty Sobok. Zadaniem Rady Gminy w myśl 

obowiązujących przepisów ustawy z dnia 27 lipca 2001r. Prawo o ustroju sądów 

powszechnych jest zasięgnięcie od komendanta wojewódzkiego Policji albo Komendanta 

Stołecznego Policji informacji o kandydatach na ławników. W przypadku Rady Gminy Łęka 

Opatowska właściwym komendantem jest Wielkopolski Komendant Wojewódzki Policji w 

Poznaniu. Rada Gminy jako organ kolegialny podejmuje rozstrzygnięcia w drodze uchwał, w 

związku z powyższym koniecznym i zasadnym jest podjęcie niniejszej uchwały oraz 

upoważnienie Przewodniczącego Rady Gminy do podjęcia działań określonych w uchwale. 

 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XIV/83/2019 w sprawie zasięgnięcia 

od Wielkopolskiego Komendanta Wojewódzkiego Policji w Poznaniu informacji  

o kandydacie na ławnika.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Jan Bartosik, Katarzyna Szczepańska 

 

7. Informacja Wójta Gminy Łęka Opatowska o podjętych zarządzeniach w sprawie 

gospodarowania nieruchomościami. 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił informację o podjętych zarządzeniach w sprawie 

gospodarowania nieruchomościami, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji. 

 

9. Wolne wnioski i informacje. 

 

Jako pierwszy głos zabrał, Wójt Gminy, który poinformował, o rozstrzygniętym konkursie na 

stanowisko Kierownika  Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łęce Opatowskiej oraz 

przedstawił jego osobę.  

Następnie przedstawił informację z GOPS-u dot. ilości złożonych wniosków na poszczególne 

świadczenia, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  



Idąc dalej, Wójt poinformował, iż na stronie Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad pojawiła 

się informacja o ogłoszonym przetargu na wykonanie inwestycji budowy ścieżki pieszo – 

rowerowej Granice – Szalonka. 

Następnie Wójt przedstawił informację ze Spółki Oświetlenie Uliczne gdzie Gmina Łęka 

Opatowska jest udziałowcem, iż do końca sierpnia ma być wykonana wymiana, montaż 

opraw oraz podwieszenie przewodów w miejscowości Łęka Opatowska na ulicy: Słonecznej, 

Lipowej, Akacjowej i Kościelnej. W miejscowości Opatów ulice: Mickiewicza, Sienkiewicza, 

Prusa, Rejmonta, Radosna i Konopnickiej a także w miejscowości Szalonka druga część 

miejscowości.  

Idąc dalej Wójt przekazał, iż zostało rozstrzygnięte zapytanie ofertowe na oświetlenie uliczne 

w Siemianicach na ulicy Zimnej, kwota – ponad 26 tyś. zł. Firma ma czas do 130 dni na 

wykonanie.  

Następnie Wójt poinformował o kwestii uzgodnienia z Powiatowym Zarządem Dróg dla 

projektowanej sieci oświetlenia ulicznego na ulicy Bolesławieckiej, gdzie temat się 

przeciągnął ale sprawa na bieżąco jest pilotowana a także o odcinku od ul. Kasztanowej do 

szkoły. W miesiącu wrześniu temat oświetlenia będzie ponownie przedstawiony.  

Idąc dalej Wójt przekazał informację, iż po sesji odbędzie się podpisanie umowy na 

dofinansowanie inwestycji w przedszkolaków w Łęce Opatowskiej na kwotę 322 708,45.  

 Następnie przytoczył informację o rozstrzygnięciu modernizacji części odcinka ulicy 

Słonecznej na ponad 200 metrów w Łęce Opatowskiej. Natomiast w kwestii parkingu przy 

ośrodku zdrowia, który  jest terenem prywatnym finansowanie ze środków publicznych na tą 

chwilę nie jest możliwe. Mieszkańcy wspólnoty mieszkaniowej mają odpowiedzieć czy są w 

stanie nad tematem się pochylić.  

Idąc dalej Wójt zaprosił wszystkich na dożynki gminne w Opatowie w dniu 24.08.2019 r.  

Na koniec wypowiedzi przekazał informację iż Gmina Łęka Opatowska jest jedną z pięciu 

gmin, która jest współorganizatorem Sztafety Pokoju, która odbędzie się 1 września 2019 r.  

celem upamiętnienia 80 Rocznicy Wybuchu II Wojny Światowej oraz uczczenia lokalnych 

miejsc pamięci. Sztafeta będzie przebiegać na trasie: Byczyna - Bolesławiec - Łęka Opatowska 

– Wieruszów – Torzeniec. Łączny dystans wynosi około 62 km, który podzielony jest na pięć 

etapów. Miejscem rozpoczęcia Sztafety Pokoju jest Cmentarz komunalny w Byczynie. Z kolei 

meta biegu usytuowana jest w miejscowości Torzeniec, przy Pomniku ku czci mieszkańców 

zamordowanych podczas II Wojny Światowej w Torzeńcu. 

Jako kolejny głos zabrał Radny Wielgoś, który spytał czy jest możliwość wywozu śmieci 

segregowanych dwa razy w miesiącu a nie raz? 

Wójt Gminy odpowiedział, iż pierwszą rzeczą jest pochylenie się nad zmianą regulaminu 

wywozu śmieci, drugą podniesienie większych kosztów. Na chwilę obecną nie ma możliwości 

częstszego wywozu ale można wystawić większą ilość odpadów segregowanych w workach w 

odpowiednich kolorach. 

Radny Wielgoś dopowiedział, iż tak tłumaczył mieszkańcom, że mogą wystawiać więcej 

worków w odpowiednich kolorach.  



Następnie głos zabrał Radny Sroka, który spytał o temat przyłącza gazu na terenie gminy czy 

coś się wyjaśniło? 

Wójt Gminy  odpowiedział, iż temat jest niezamknięty, trwa sezon urlopowy, Pan Dyrektor nie 

odbiera telefonów ale postara się zaprosić na spotkanie w miesiącu wrześniu i temat wyjaśnić. 

Następnie Radny Sroka zabrał głos i przekazał, iż jest wiele zapytań od mieszkańców czy mają 

czekać z podłączeniem czy montować sobie piece na inny opał niż gaz.  

Jako kolejna głos zabrała Sołtys wsi Siemianice – Elżbieta Skotnik, która serdecznie 

podziękowała za pomoc w organizacji imprezy Dni Gminy: Wójtowi, pracownikom Urzędu 

Gminy oraz strażakom za obstawę i wszelką współpracę.   

Następnie Wójt Gminy jeszcze raz nawiązał do wypowiedzi Radnego Sroki, że dopilnuje, aby 

Pan Dyrektor się pojawił i określił stanowisko w sprawie przyłącza gazu oraz podkreślił, 

również , iż wspomniana na komisji dodatkowa kwota 325 tyś. zł. dołączona do inwestycji dot. 

zabezpieczenia skarpy przy kaplicy oraz budowy chodnika od kaplicy do sklepu i od sklepu do 

zakrętu, to jest kwota która mieści się w inwestycji kanalizacji w ramach zwrotu podatku VAT. 

Idąc dalej głos zabrał Radny i Sołtys wsi Opatów – G. Adamski, który również zaprosił na 

dożynki gminne w Opatowie. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że dobrze by było po ostatnim deszczu ubić i 

zagęścić planowany kamień na drodze w miejscowości Trzebień. 

Wójt Gminy odpowiedział, iż o sprawie pamięta w przyszłym tygodniu będzie zrobione. 

Następnie Wójt Gminy poinformował, iż podjął decyzję w związku z przetargiem na 

wykonanie ścieżki pieszo-rowerowej Granice -Szalonka o zrzeczeniu się do odszkodowań za 

trzy nieruchomości na rzecz realizacji inwestycji aby poprawić bezpieczeństwo 

użytkowników drogi. 

10. Zakończenie obrad XIV Sesji Rady Gminy. 

 

W związku z tym, że wyczerpał się porządek obrad Przewodniczący  Rady wobec 

zrealizowanego porządku obrad o  godz. 11.49  zamknął obrady XIV sesji Rady Gminy  

i zaprosił wszystkich obecnych na oględziny nowo wyremontowanej sali widowiskowej 

Urzędu Gminy Łęka Opatowska.  
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